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内容概要

　　《津津有味·读经典》符合国家《义务教育英语课程标准》2011年版和国家《普通高中英语课程
标准》（实验）的要求，更是汇集了西方文学经典，符合我国学生语言水平，同时附有表演短剧剧本
、纯正地道MP3和自主评价手册，帮助学生更好地学习英语。
《爱丽丝漫游奇境》是英国作家查尔斯·路德维希·道奇森以笔名路易斯·卡罗尔于1865年出版的儿
童文学作品。
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作者简介

　　刘易斯·卡罗尔（Lewis
Carroll），与安徒生、格林兄弟齐名的世界顶尖儿童文学大师。
原名查尔斯·路德维希·道奇逊。
曾在牛津大学基督堂学院任教达30年之久，业余爱好非常广泛，尤其喜爱儿童肖像摄影。
他的第一本童书《爱丽丝奇境历险记》于1865年出版，当时就引起了巨大轰动，1871年又推出了续篇
《爱丽丝穿镜奇幻记》，更是好评如潮。
两部童书旋即风靡了整个世界，成为一代又一代孩子们乃至成人最喜爱的读物。
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章节摘录

版权页：   插图：      "Oh, I shall never get out of here," she thought. And she began to cry again. She cried and
cried until she was lying in a pool of tears. "If I don't stop crying," she thought, "I shall drown in my own tears. They
are already over my legs." Then she heard the sound of footsteps. She looked up. The White Rabbit was hurrying
toward her. "Oh, the Duchess will be so angry," he was saying. "I shall be late, and she hates to be kept waiting."
Alice, who needed help, said, "Excuse me, sir, but can you... ?" But she never finished the sentence. The White
Rabbit ran off as fast as his legs could carry him. "Well!" Alice thought. "This is a very strange place. Everything
seems to be different. Am I different from what I was when I woke up this morning? I'm larger, but am I the same?
Am I even the same person? I'm not my sister. Her bait's longer than mine. Do I know all the things I used to
know? Let me think. Four times five is twelve, and four times six is thirteen, and four times seven is... oh, no, that's
all wrong. What about Geography? London is the capital of Paris, and Paris is the capital of Rome, and Rome is...
no, no, no! That's all wrong. I must be someone different. Maybe I'm Mabel. She never knows anything. Oh, I
hope not. She lives in a very small house and doesn't have any toys to play with. Oh, what can I do?" And Alice
started crying again. Then she looked at her hands. She was surprised to see that she was wearing the White Rabbit's
gloves. "How can I be wearing his gloves?" she thought. "He's much smaller than I am. Oh! I must be getting
smaller again." And she was. She stood up and walked to the table. It was now taller than she was. "Why am I
shrinking?" she asked herself. "Oh, it must be because of this fan I'm holding." She did not know where the fan
came from or why she was holding it, so she dropped it. She stopped shrinking just before she disappeared
completely. But now, she was so small that she was almost drowning in her own tears. She was soon up to her chin
in salt water. "Oh, I was so silly to cry so much," she thought. As she was swimming around, she looked for a way
out of the pool.
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编辑推荐

《爱丽丝漫游奇境》是英国作家查尔斯·路德维希·道奇森以笔名路易斯·卡罗尔于1865年出版的儿
童文学作品。
幼年时，卡罗尔就开始创作诗歌和小故事，并在各种不同的杂志上发表文章。
在1862年7月4日的旅行中，当游船驶过泰晤士河时，卡罗尔构思出《爱丽丝漫游奇境》的故事，并说
给了同船的三个小女孩听，其中一个女孩名叫爱丽丝。
故事叙述一个名叫爱丽丝的女孩误入兔子洞从而进入一处神奇国度，遇到许多会讲话的生物以及像人
一般活动的纸牌，并经历了很多奇幻的场景，最后发现原来只是一场梦。
本书出版之后即广受欢迎，1871年作者又推出了续篇《爱丽丝穿镜奇幻记》，更是好评如潮。
两部童书旋即风靡了整个世界，不仅孩子们喜欢读，很多大人也将其奉为经典，其中包括著名作家奥
斯卡·王尔德和当时在位的维多利亚女王。
目前这本书已经被翻译成至少125种语言，在全世界风行不衰并且反复再版至今，并相继产生了许多戏
剧、电影等改编作品。
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